

INTERNATIONAL ATOMIC ENERGY AGENCY

WAGRAMER STRASSE 5, P.O. BOX 100, A-1400 VIENNA, AUSTRIA,  
TELEPHONE: 43-1-2600-21270/21275, TELEX: 1-12645 atom a,  
CABLE: INATOM VIENNA, TELEFAX: 43-1-2600-29610,  
E-MAIL: Official.Mail@iaea.org, INTERNET: <http://www.iaea.org>

21 September 2000

IAEA - PR 2000/23

FOR IMMEDIATE RELEASE

## PRESS RELEASE FOR USE OF INFORMATION MEDIA • NOT AN OFFICIAL RECORD

GENERAL CONFERENCE

### NEWLY ELECTED IAEA BOARD OF GOVERNORS

The 44<sup>th</sup> regular session of the International Atomic Energy Agency's General Conference has elected 11 Member States to the IAEA Board of Governors, the 35-member policy-making body.

The 11 Member States newly elected to the Board are: Argentina, Egypt, Ghana, Ireland, Libyan Arab Jamahiriya, Mexico, Pakistan, Peru, Switzerland, Thailand, Ukraine.

The other 24 Member States of the Board which have either been designated by the Board of Governors or elected by the General Conference are: Algeria, Australia, Austria, Belarus, Bolivia, Brazil, Canada, China, Cuba, Finland, France, Germany, India, Indonesia, Japan, Republic of Korea, Nigeria, Poland, Russian Federation, South Africa, Spain, Syrian Arab Republic, United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland, United States of America.

The newly-constituted Board will convene on 25 September, following the conclusion of the General Conference, to elect the Board Chairman and Vice Chairmen for the period 2000-2001.



21 septembre 2000  
IAEA - PR 2000/23  
POUR PUBLICATION IMMÉDIATE

AGENCE INTERNATIONALE DE L'ENERGIE ATOMIQUE  
WAGRAMER STRASSE 5, P.O. BOX 100, A-1400 VIENNE, AUTRICHE,  
TELEPHONE: 43-1-2600-21270/21275, TELEX: 1-12645 atom a,  
ADRESSE TELEGRAPHIQUE: INATOM VIENNA, TELEFAX: 43-1-2600-29610,  
Mél.: Official.Mail@iaea.org, INTERNET: <http://www.iaea.org>

---

**COMMUNIQUE DE PRESSE** A L'USAGE DES ORGANES D'INFORMATION • N'EST PAS UN DOCUMENT OFFICIEL  
**CONFÉRENCE GÉNÉRALE**

**ÉLECTION DU NOUVEAU CONSEIL DES GOUVERNEURS DE L'AIEA**

La Conférence générale de l'Agence internationale de l'énergie atomique, à sa quarante-quatrième session ordinaire, a élu 11 États Membres qui siégeront au Conseil des gouverneurs, organe directeur de l'AIEA composé de 35 membres.

Les 11 États Membres nouvellement élus au Conseil sont les suivants : Argentine, Égypte, Ghana, Irlande, Jamahiriya Arabe Libyenne, Mexique, Pakistan, Pérou, Suisse, Thaïlande et Ukraine.

Les 24 autres États Membres qui ont été soit désignés par le Conseil des gouverneurs soit élus par la Conférence générale sont les suivants : Afrique du Sud, Algérie, Allemagne, Australie, Autriche, Bélarus, Bolivie, Brésil, Canada, Chine, Cuba, Espagne, États-Unis d'Amérique, Fédération de Russie, Finlande, France, Inde, Indonésie, Japon, Nigeria, Pologne, République Arabe Syrienne, République de Corée, Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord.

Le Conseil nouvellement constitué se réunira le 25 septembre, à l'issue de la Conférence générale, pour élire son Président et ses Vice-Présidents pour la période 2000-2001.

\* \* \* \* \*